
  

  
  

Z á p i s n i c a  

z 3. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Cerove, 

konaného  dňa 02.05.2023 o 17,00 hod v zasadačke obecného úradu 

 

  

  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu zápisnice  

Ospravedlnení: 1 

Neospravedlnení: -0 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Voľba  overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Schválenie uznesenia na spolufinancovanie projektu – Čelný nakladač 

5. Vypovedanie Zmluvy o NFP – Chodník 

6. Rôzne  

7. Diskusia 

8. Záver  

  

 

1. Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla p. starostka Mgr. Margita Boďová, 

ktorá privítala všetkých prítomných občanov. Konštatovala, že sú prítomní 6 poslanci 

a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

2. Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

        Do návrhovej komisie boli navrhnutý: Vlasta Šimková a Diana Cződörová 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Štefan Bartko a PaedDr. Iveta Bahýľová  

Za zapisovateľku bola určená: Renáta Fiľová.  

Títo boli schválení nasledovne: 6 poslancov hlasovalo za. 

  



3. Schválenie programu rokovania  

Pani starostka obce prečítala program zastupiteľstva, prítomných sa opýtala, či má niekto 

doplňujúci bod do programu. Nikto nemal doplňujúci bod a program rokovania sa schválil. 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo program rokovania schvaľuje - 6 poslanci 

hlasovali za. 

 

4. Schválenie uznesenia na spolufinancovanie projektu – Čelný nakladač  

Prvá žiadosť na zakúpenie čelného nakladača  bola podaná už  30.10. 2019, táto bola 

zamietnutá a následne 14.3.2022 bola predložená nová  žiadosť na zakúpenie čelného 

nakladača prostredníctvom podpory formou dotácie  z Ministerstva životného prostredia. 

V rámci tejto žiadosti sa žiadali 3ks kontajnery, kontajnerový nosič, čelný nakladač na 

traktor a lopata na čelný nakladač. Poslanec Bartko sa opýtal, že aké sú plány ich využitia, 

či budú mať nejaký prínos pre obec. Starostka informovala o opotrebovaných kontajneroch 

na cintorínoch, ako aj o plánovanej zmene zberu zeleného odpadu. Na základe schválenia 

projektu je potrebné schváliť uznesenie o spolufinancovaní projektu Zvýšenie kapacity 

triedeného zberu komunálneho odpadu v obci min. 5% z celkových nákladov t. j. vo výške  

4814,60 eur.  

 

Všetci 6 prítomní poslanci schvaľujú uznesenie  na spolufinancovanie projektu 

Čelný nakladač. 

 

 
 

5. Vypovedanie Zmluvy o NFP - Chodník 

 

Starostka pripomenula poslancom celý proces Žiadosti o NFP na chodník cez projekt 

Zlepšenie dostupnosti služieb obyvateľom separovaného rómskeho osídlenia v obci 

Cerovo, ktorá  bola podaná 28.10.2019. V rámci tohto projektu mali byť vytvorené nové 

chodníky, ale aj zrekonštruované staré a vybudované nové osvetlenie chodníkov a cesta do 

komunitného centra. Žiadosť bola vyhodnotená v novembri 2021, následne sme vykonali 

verejné obstarávanie na dodávateľa stavebných prác a zaslali na kontrolu dokumentáciu 

z verejného obstarávania dňa 2.6.2022. Do dnešného dňa nemáme z kontroly výsledok. 

Dodávateľ predkladal cenovú ponuku v januári 2022 od kedy ceny materiálov stúpli. Na 

základe písomného vyjadrenia MŽP nie je možné žiadať o navýšenie dotácie  z dôvodu 

nárastu cien stavebných materiálov. Výška spolufinancovania projektu je v celkovej 

hodnote  60 000 eur, nie len 5 % z celkových oprávnených nákladov. Projekt musí byť 

zrealizovaný aj vyúčtovaný do konca roku 2023, čo nie je reálne možné. Starostka preto 

navrhuje Vypovedať Zmluvu o NFP ako aj Zmluvu o dielo s dodávateľom, napriek tomu, 

že budeme musieť vrátiť 9700,- Eur – už preplatenú projektovú dokumentáciu, ktoré 

ministerstvo vyplatilo obci, nakoľko projektová dokumentácia bola oprávnený výdavok.. 

Starostka ďalej oboznámila poslancov o predpokladaných výzvach na MRK so 100% 

financovaním, kde bude možné projekt využiť. 

Momentálne pripravujeme dokumentáciu k výzve na  Obnovu historických budov, kde 

budeme predkladať žiadosť o NFP na rekonštrukciu celej budovy ZŠ,  financovanie je 

100% . Projektová dokumentácia bola vysúťažená v hodnote 30 000 eur.  



Po prehodnotení situácie sa poslanci rozhodli odstúpiť od zmluvy o NFP na základe 

výpovede zmluvy č. ZM_SEP-IMRK2-2021/004826 v zmysle článku 9 ods. 5 VZP a tiež  

výpovede Zmluvy o dielo v zmysle článku 12 ods. 3 Zmluvy o dielo zo dňa 26.05.2022.   
 

Obecné zastupiteľstvo obce Cerovo schvaľuje odstúpenie od zmluvy o NFP- 

chodník a od Zmluvy o dielo v počte 6 poslancov. 

 

 

6. Rôzne 

       V tomto bode starostka  informovala prítomných o:  

- neschválení prvkov do posilňovne – Žiadosť predložená na BBSK 

- cesta do lazov – tento rok neplánuje BBSK asfaltovať ďalší úsek -  sľúbili len 

poplátať  

- odovzdali sme železný šrot do zberu- pece s kasárni a zdravotného strediska, jeden 

kontajner, ktorý už nemal dno  a staré radiátory z obecného úradu v celkovej hodnote  

3915 eur 

- oprava autobusových  zástaviek na lazoch – budú sa realizovať v najbližšej dobe- 

nemali sme nikoho na verejnoprospešných prácach až od 1.5.   

 

7. Diskusia 

V rámci diskusie sa poslanci zaoberali výstavbou zariadenia pre seniorov.  Poslanci 

súhlasia s výstavbou aj pri Viazaničkovi aj pri družstve pre 12 osôb.  

Taktiež poškodením cesty pri cintoríne  pri výkopových prácach – vedenie elektrických 

káblov do osady - bude sa to pripomienkovať pri kolaudácii a trvať na oprave.  

 

 

 

8. Záver  

 Pani starostka všetkým prítomným poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie OZ. 

  

 

 

 

 

                                                                                              .................................... 

                                                                                                     zapisovateľka 

   


